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Hei. 
Tidligere i sommer ,var jeg i kontakt med Astrid Rise,angående hyttevannet vårt. 
Fikk beskjed at noen var satt på saken,og at jeg ville motta mail angående dette. 
Vi har jo ikke mottatt hyttevann i år,og i fjor var vannet gult og brunt hele tiden. 
Jeg har likevel betalt for vann og abn.,28.08-19,da jeg ikke har hørt noe fra dere. 
Syntes ikke det er riktig at jeg må betale for vare jeg ikke har fått. 
Angående kvitteringen for tilkoblingen som ingen av oss har funnet ennå,så hadde vi vel ikke blitt 
tilkoblet uten å betale? 
Vi har fått kommunalt vann opp til eiendommen,men ikke hatt anledning å koble oss på ennå. 
 
Vennlig hilsen  
Elin Sofie Hidle 
04.09.2019 
 
 


